

Title (en)
APPARATUS FOR NON-INVASIVELY MEASURING THE VOLUME OF URINE IN A HUMAN BLADDER.

Title (de)
GERÄT ZUR UNBLUTIGEN MESSUNG DES URINVOLUMENS IN EINER MENSCHLICHEN BLASE.

Title (fr)
APPAREIL POUR MESURER DE MANIERE NON INVASIVE LE VOLUME D'URINE DANS UNE VESSIE HUMAINE.

Publication
EP 0221994 A1 19870520 (EN)

Application
EP 86903755 A 19860502

Priority
US 73234485 A 19850508

Abstract (en)
[origin: WO8606606A1] An apparatus for measuring the volume of urine in a human bladder, including a means for transmitting a plurality of ultrasound signals (10, 24) through the bladder and for receiving the returned ultrasound signals (10, 24). The apparatus further includes means for processing the received analog signals (26), means for converting the analog signal into a series of digital data elements and means for processing the data elements to detect selected portions of the border of the bladder, determine the interwall separation and compute the volume of urine in the bladder (12, 34).

Abstract (fr)
Appareil permettant de mesurer le volume d'urine dans une vessie humaine comportant un moyen pour transmettre une pluralité de signaux ultrasonores (10, 24) à travers la vessie et pour recevoir les signaux ultrasonores (10, 24) renvoyés. L'appareil comprend également des moyens pour traiter les signaux analogiques reçus (26), des moyens pour convertir le signal analogique en une série d'éléments de données numériques, ainsi que des moyens pour traiter les éléments de données afin de détecter des parties sélectionnées du bord de la vessie, de déterminer la séparation interparoi et de calculer le volume d'urine dans la vessie (12, 34).

IPC 1-7
A61B 8/00; A61B 5/20

IPC 8 full level
A61B 5/20 (2006.01); **A61B 8/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61B 5/204 (2013.01); **A61B 8/0858** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8606606A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8606606 A1 19861120; EP 0221994 A1 19870520

DOCDB simple family (application)
US 8600969 W 19860502; EP 86903755 A 19860502